
 
 

 

Interpellation till ordförande för Hammaröbostäder gällande nya parkeringsavgifter  

 

 
Förra månaden kunde vi läsa i Värmlands folkblad att Hammaröbostäder tänker ta ut en 

parkeringsavgift av de boende på Björkebo. Avgiften kommer att landa på närmare tvåhundra kronor.  

Detta för att få ordning på parkeringarna då folk utifrån olovligen nyttjar dessa parkeringar och t.o.m. 

ställer sig på handikapparkeringarna.  

 

Tanken är god men det som vi ställer oss frågande till är själva summan och vad som kommer att ingå 

i denna summa. Vi har frågat oss för vad andra föreningar och bostadsområden tar ut för 

parkeringsavgift. Det vi kommit fram till är att i andra områden kostar det max hundra kronor för att få 

en parkering. Då ingår dessutom en egen parkeringsplats. För under tvåhundra kronor ingår även 

motorvärmare. Hammaröbostäder har redan de dyraste hyrorna inom allmännyttan i Värmland och det 

skulle bli ännu värre att få de dyraste parkeringarna, sett till vad som ingår i hyrorna. 

 

Nästan tvåhundra kronor verkar oskäligt högt för en parkeringsrätt utan egen parkeringsplats.  

Speciellt med tanke på att vissa som bor i Björkebo lever på marginalen. Speciellt i tider med hög 

kommunalskatt tillika inflation. Då är tvåhundra mycket pengar.  

Mellan femtio till hundra kronor vore tillräckligt. Detta är en viktig diskussion att föra då Björkebo ser 

ut att bli ett pilotprojekt när det gäller parkeringsavgifter inom Hammaröbostäder. Det som beslutas 

här kommer att sätta ribban för andra områden i Hammarö.  

 

 

Så mina frågor till ordförande för Hammaöbostäder lyder: 

 

Hur kom ni fram till att det skulle kosta närmare tvåhundra kronor för att få rätten att parkera vid 

Björkebo? 

 

Borde inte hundra kronor vara det som maximalt kan anses som skäligt i detta fall? 

 

 

Anders Ahl – SoB   

 

Skoghall den 31 mars 2025  

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 


